
Protokół Nr 22 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 24 lutego 2021 r. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju obecni 

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 1 do protokołu oraz przedstawiciele Urzędu 

Gminy w Pabianicach: Wójt Gminy Pabianice M. Wieczorek i Kierownik Ref. Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Nieruchomościami S. Izbicki. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju M. 

Lubowicka. 

Tematyka posiedzenia: 

1. Omówienie programu opieki nad zwierzętami na 2021 rok oraz realizacje postanowień 

wynikających z dotychczas zawartej umowy ze schroniskiem dla zwierząt. 

2. Omówienie materiałów na sesję. 

3. Sprawy różne. 

Przewodnicząca powitała zebranych, odczytała tematykę posiedzenia i oddała głos Kierownik S. 

Izbickiemu. 

 

Ad. pkt 1. 

Kierownik omówił program opieki nad zwierzętami na 2021 rok, który stanowi projekt uchwały o nr 

roboczym XLII/G/2021 (zał. nr 2 do protokołu). Poinformował ponadto, że po przekazaniu projektu 

uchwały do Biura Rady wpłynęły uwagi organizacji pozarządowych do przedłożonego projektu, 

które wraz z ustosunkowaniem się pracownika Urzędu stanowią zał. nr 3 do protokołu. 

Kierownik poinformował, że do przetargu przystąpiły 2 firmy. Ze względu na cenę i elementy 

pozacenowe wygrało schronisko w Wojtyszkach. Następnie Kierownik wskazał zmiany w obecnym 

projekcie Programu w stosunku do wcześniejszych postanowień. 

Odnosząc się do powyższego Przewodnicząca Komisji zauważyła związek między kastracją i 

czipowaniem, które wpłynęły na zmniejszenie ilości zwierząt bezdomnych. Następnie zapytała o 

propozycję fundacji „Kundel bury” odnośnie powierzenia opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

schronisku w Pabianicach. 

Kierownik wyjaśnił, że schronisko w Pabianicach nie złożyło oferty do przetargu, ani na 2020 r., ani 

na 2021 r. Uzasadnił również przyczyny, dla których schronisko w Pabianicach nie zostałoby wybrane. 

W Pabianicach trzeba by zapłacić abonament na wolne budy, które czekałyby na potencjalne 

odłowione zwierzęta. Ponadto w Pabianicach cena odłowu zwierzęcia jest określona, ale już koszty 

weterynaryjne są zależne od potrzeb. Oszacowano, że koszt utrzymania 21 psów w schronisku w 

Pabianicach to nawet 200 tys. zł. 

Dalszych pytań nie było. 

Wójt poinformował, że chciałby wprowadzić autopoprawkę do projektu uchwały w §9 pkt 8, tj. 

chciałby pozostawić zapis: „dokarmianie kotów wolnożyjących”, a skreślić postanowienie: „od 30 



października do 31 marca”. Wyjaśnił, że kot niedokarmiany w pierwszej kolejności będzie polować 

na ptaki. Ponadto w pozostałym okresie koty i tak będą przychodzić do karmicieli po jedzenie, dlatego 

uważał, że nie jest uzasadnione wprowadzanie ograniczenia, co do dokarmiania tylko w określonym 

czasie. 

Komisja jednogłośnie przyjęła powyższą propozycję. 

Na zakończenie jeszcze Kierownik S. Izbicki zgłosił autopoprawkę techniczną. W §11 ust. 2 na końcu 

należy skreślić słowo „właścicielskich”. 

Dalszych uwag, ani pytań nie było. 

 

Ad. pkt 2. 

Wójt przedstawił materiały na sesję. 

Projekty uchwał od nr roboczego XLII/A/2020 do XLII/H/2020 stanowią zał. od nr 4 do nr 10 wraz 

z uzasadnieniami do nich. 

Uwag do powyższego nie zgłaszano. 

Następnie Wójt poinformował, że do porządku obrad sesji będzie wprowadzony przez 

Przewodniczącego jeszcze 1 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland,  

(zał. nr 11). 

Uwag nie zgłaszano. 

 

Ad. pkt 3. 

W ramach spraw różnych radny G. Antoniewski poinformował, że w Świątnikach pojawiły się osoby, 

które robią pomiary w związku z gazociągiem. Radny pytał, czy coś wiadomo w tej sprawie. 

Wójt odpowiedział, że nic w tej sprawie nie wiadomo. Trzeba pytać bezpośrednio PSG. Gmina 

Pabianice robi wszystko by wesprzeć rozbudowę sieci gazowej, jednak nie jest to zadanie własne 

gminy. 

Radna M. Brandeburg zgłosiła również, że w Piątkowisku na tzw. Żabieńcu wykręcają się śruby z 

progów zwalniających. 

Dalszych spraw nie było. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie Komisji. 

 Przewodnicząca 

 Komisja Ochrony Środowiska i Rozwoju 

 Rady Gminy Pabianice 

 

 Maria Lubowicka 

Protokołowała: Andżelika Struzikiewicz 


